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Už v tom čase som bola presvedčená, že ten-
to kultúrny fenomén, akým ľudový kroj ne-
pochybne je, musí vlastniť Miestny úrad La-
mač, aby tak bola zabezpečená jedna z  tra-
dícií nášho Lamača. Som veľmi rada, že sa mi 
v tomto volebnom období podarilo presved-
čiť väčšinu z nášho poslaneckého zboru, keď 
som predložila návrh na realizáciu vyhotove-
nia ľudových krojov.

Krásne lamačské kroje, ženský, dievčenský 
a chlapčenský ste mali možnosť vidieť aj na 
tohtoročných Hrubých hodoch. 
Verím, že tak ako napríklad prvé vydanie la-
mačskej pohľadnice, prvé vydanie Slovníka la-
mačského nárečia, tak aj lamačské kroje ako 
tradičný ľudový odev našich predkov, prispejú 
k  spoznaniu, zachovaniu a  reprezentácii kul-
túrnych hodnôt a dedičstva Lamača. 

Júlia Ondrišová,
poslankyňa miestneho zastupiteľstva 

Rozhovor s poslancom 

Ovplyvnila nás  
kríza, nie rozpočet

Hovoríme s  Mgr. Ing. Radoslavom 
Olekšákom, predsedom Komisie fi-

nančnej, podnikateľských aktivít a dopra-
vy MÚ Bratislava-Lamač.

Ako ovplyvnil rozpočet na rok 2010 chod 
našej mestskej časti?
V prvom rade treba povedať, že nie rozpočet 
ale následky ekonomickej krízy najmä na jar 
a v lete negatívne ovplyvnili platobnú schop-
nosť našej mestskej časti. Výpadok daňo-
vých príjmov je ešte väčší ako v minulom ro-
ku, preto sa samotný rozpočet vyvíja zle. Ce-
lá koncepcia prebytkového rozpočtu Lamača 
na tento rok bola v čase krízy  postavená zle 
a  keďže  neprešli naše pozmeňovacie návrhy 
k rozpočtu, spolu s niektorými kolegami po-
slancami som nehlasoval za tento rozpočet. 
Obrovským následkom je aj tohtoročné zníže-
nie príjmov od mesta o vyše 10 percent z daní 
pre nižší koeficient našej mestskej časti. Mest-
ský parlament je kľúčový pri prerozdeľovaní 
daní medzi mestské časti, a žiaľ, vždy za po-
sledné štyri roky sme my, Lamačania, ťahali za 
kratší  koniec. Každý rok som ako predseda fi-
nančnej komisie pripravil podklady k tejto té-
me, miestne zastupiteľstvo ich podporilo, no 
mestskí poslanci ich ignorovali. Toto je strate-
gická vec, na ktorú sa treba sústrediť a opaku-
jem to stále, je potrebné na mestskom zastu-
piteľstve predkladať argumenty a fakty, ktoré 
sú na našej strane. Inak Lamač, či bude kríza 
alebo rast, bude mať vždy s rozpočtom prob-
lémy.

Komunálne voľby sa blížia, ako vnímate 
výsledky vášho funkčného obdobia?
Som rád, že sa nám mnohé dobré veci poda-
rili: napríklad zabezpečenie zimnej a  letnej 
údržby vo vlastnej réžii, čím je lacnejšia a efek-
tívnejšia. Podarilo sa zrekonštruovať obidve 
materské škôlky, zdravotné stredisko, trhovis-
ko, konečne po rokoch máme v Lamači mäsia-
ra, zrevitalizovali sme ihriská, parčíky, investor 
začína stavať tréningovú ľadovú plochu, ktorú 
v určených časoch budú Lamačania využívať 
bezplatne. Mnohé, žiaľ, stopla kríza, keď pre-
pad príjmov nedovolil realizovať niektoré in-
vestície, ale mnohé stopla aj naša vlastná ne-
schopnosť, či neskorá reakcia na udalosti. Ale 
aj v čase krízy sa nám i napriek niektorým ne-
prajníkom podarilo zachovať kultúrne a  so- 
ciálne programy pre našich ľudí, ktoré sú 
osvedčené a navštevované. 

Miestny úrad dal ušiť lamačské ľudové kroje

Pred šiestimi rokmi som si ako členka kultúrnej komisie zobrala na starosť vydanie pr-
vej pohľadnice Lamača a jedným z viacerých námetov, ktoré sme v Lamači fotografo-

vali, boli aj lamačské ľudové kroje. Tie sme si v tom čase mohli iba zapožičať, vďaka láska-
vým Lamačankám - Hele Bruteničovej a Irene Hrubíkovej, ktoré tieto kroje požičiavali aj 
na rôzne iné kultúrne podujatia.
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Najbližšie zasadnutie miestnej rady bude dňa 21. 10. 2010 a miestneho zastupiteľstva 4. 11. 2010.

Všetko sa však nepodarilo realizovať...
Samozrejme, že ma hnevá veľa vecí, ktoré sa 
podcenili. Ako napríklad revitalizácia Malo-
karpatského námestia, kde i  napriek mojej 
snahe i mojich ostatných kolegov v zastupiteľ-
stve, sme nedokázali väčšinu poslancov pre-
svedčiť, aby vyčlenili peniaze na územný plán 
zóny Malokarpatského námestia spracované-
ho na základe verejnej súťaže, ktorý by bol zá-
väzný pre každého, kto príde po nás. A už vô-

bec nehovorím o vzťahu mesta k Lamaču, keď 
mesto i napriek našim snahám vytrvalo igno-
rovalo naše požiadavky (chodníky na Vrančo-
vičovej, či svetelnú križovatku pri Pantlovi). 
O ignorácii Lamača a jej predstaviteľov sved-
či aj fakt, že dosluhujúci primátor Andrej Ďur-
kovský ani raz neprišiel na rokovanie miestne-
ho zastupiteľstva, hoci sme ho vždy pozývali. 
Preto si držme palce, Lamačania!

kl

Lamačské kroje na Hrubých hodoch predstavili - Filip Lepieš, Blanka Veselá a Karolína Steruská.
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V prvom bode vystúpila Gabriela Škorvánková, 
ktorá informovala o stave našej miestnej kroni-
ky, je zachovaná, momentálne je už aj v digitál-
nej podobe. Kronika je zachovaná od roku 1989 
až do roku 2008, je pripravený už aj rok 2009, 
všetko podľa zákona. Poslanci poďakovali za za-
chránenie tejto významnej publikácie, ako aj za 
jej znovuoživenie.
Mestská polícia informovala v  súvislosti s  po-
slednou úlohou z  minulého zasadnutia zastu-
piteľstva o  pravidelnom monitorovaní Vysoko-
horskej ulice, kde je zvýšený pohyb bezdomov-
cov, ako aj ich výskyt v budove bývalej vodárne.  
Situácia bola monitorovaná mestskou políciou 
počas denných hodín, avšak žiadne mimoriadne 
udalosti ani ľudí nezaznamenali. Ani počas ho-
dov nedošlo k žiadnym vážnejším udalostiam.
Potom dostali slovo zástupcovia vlastníkov by-
tov zo Studenohorskej ulice, ktorí informova-
li o   situácii s  kontajnerovými stojiskami. Ten-
to stav sa však rieši už od roku 2008, od októb-
ra 2010 sa bude platiť za zadržanie verejného 
priestoru, t. j. od 1. 10. by mali kontajnery OLO 
stáť v kontajnerových stojiskách pri jednotlivých 
domoch.   Poslanci navrhli, aby miestny úrad za-
čal rokovať s  magistrátom o  zmluve s  vlastník-
mi bytov, resp. správcami domov. (Viac o  tejto 
problematike sa dozviete na str. 3 tohto čísla.)

Na rokovanie prišli aj zástupcovia spoločnos-
ti ZLL, Sport s.r.o., ktorý žiadali  zmenu projek-
tu tréningovej ľadovej plochy na Borínskej ulici 
v zmysle priloženej projektovej dokumentácie. 
Poslanci tento návrh schválili s pripomienkami.
Poslanci ďalej rokovali o predĺžení zmluvy v jed-
notlivých prevádzkach na trhovisku na Malokar-
patskom námestí – zelovoc, mäso, fornetti a čín-
sky textil – zmluvy predĺžili do 31. 12. 2010.
Miestny úrad predložil projekt medzihraničnej 
spolupráce projektu „Behind the bridge“ pri re-
konštrukcii budovy bývalej hasičskej zbrojnice 
a  pošty, ktorá by okrem klubovej činnosti pre 
zástupcov Zväzu vyslúžilých vojakov, slúžila aj 
ako múzeum, resp. výstavná miestnosť pre La-
mač.
V  bode o  čerpaní rozpočtu na rok 2010 infor-
moval predseda finančnej komisie Radoslav 
Olekšák, po ňom aj prednostka úradu Patrícia 
Martincová. MZ zobralo na vedomie čerpanie 
rozpočtu bez pripomienok,
Miestna kontrolórka MČ BA-Lamač Vlasta Stan-
ková informovala o  kontrole čerpania finanč-
ných prostriedkov v MŠ Heyrovského v  obdo-
bí od 1. 7. 2009 do 30. 6. 2010. Podľa vyjadre-
ní kontrolórky trvala táto kontrola veľmi dlhý 
časový úsek a  výsledky hospodárenia boli vy-
hodnotené ako neefektívne. Nie všetci poslan-

ci však s týmito výsledkami súhlasili, názory bo-
li veľmi rozličné.
Daľej sa hovorilo o prenájmoch priestorov v bu-
dove domu služieb od spoločnosti Duspama, 
ktoré preberá momentálne mestská časť BA-La-
mač do 31. 12. 2011. Poslanci rokovali o predĺže-
ní nájmov v jednotlivých prevádzkach. Schváli-
li aj predĺženie nájmu pre T.O. Carrigo do 30. 8. 
2011, ako aj  materskému centru Obláčik v bu-
dovách MŠ a ZŠ.
Riaditeľka ZŠ Malokarpatské námestie Alena 
Petáková informovala o  správe za školský rok 
2009/10, ktorý považuje za veľmi úspešný v ob-
lasti výchovno-vzdelávacej. A tiež boli predlože-
né informácie o pláne činnosti ZŠ i MŠ na škol-
ský rok 2010/11. Poslanci tieto správy zobrali na 
vedomie.
Poslanci schválili aj návrh Rokovacieho poriad-
ku MZ BA-Lamač na ďalšie obdobie.
Rokovanie miestneho zastupiteľstva bolo po 13. 
hodine prerušené, poslanci nestihli prerokovať 
všetky plánované body, pokračovať bude 4. no-
vembra 2010.
Prijaté uznesenia z  rokovania 23. septembra 
nájdete na strane 6.
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Informácie zo zastupiteľstva - 23. septembra 2010: kronika, kontajnery, prenájmy

Po dlhšej letnej prestávke sa stretli 23.septembra poslanci Miestneho zastupiteľstva Bratislava-Lamač. Desať prítomných poslancov 
na úvod schválilo program rokovania.

Miesto a dátum pristavenia VKK: 

Dátum: Deň Miesto pristavenia

12.10.2010 utorok Segnáre (otočka MHD)

12.10.2010 utorok Skerličova/Kunerádska (križovatka)

12.10.2010 utorok Rajtákova (pri Rozálskej kaplnke)

19.10.2010 utorok Borinská/Lediny (križovatka)

19.10.2010 utorok Zlatohorská (stred)

19.10.2010 utorok Cesta na Klanec 42

26.10.2010 utorok Cesta na Klanec 20 (k detskému ihrisku)

26.10.2010 utorok Zhorínska 20/Cesta na Klanec (križovatka)

26.10.2010 utorok Podháj 159

2.11.2010 utorok Vrančovičova (pohostinstvo)

2.11.2010 utorok Vrančovičova (požiarna zbrojnica)

2.11.2010 utorok Na barine (penzión)

9.11.2010 utorok Heyrovského 4

9.11.2010 utorok Heyrovského 10

9.11.2010 utorok Heyrovského 13

16.11.2010 utorok Studenohorská 5-7

16.11.2010 utorok Studenohorská 17

16.11.2010 utorok Studenohorská 2

23.11.2010 utorok Studenohorská 20 (kotolňa)

23.11.2010 utorok Studenohorská 61

23.11.2010 utorok Studenohorská 48

30.11.2010 utorok Studenohorská 87

30.11.2010 utorok Bakošova 6

30.11.2010 utorok Bakošova 22

7.12.2010 utorok Bakošova 44

7.12.2010 utorok ZŠ Malokarpatské námestie

7.12.2010 utorok rezerva

Vážení Lamačania, dovoľujeme si vás oboz-
námiť s niekoľkými upozorneniami týkajú-
cimi sa upratovania:
 Veľkokapacitné kontajnery (VKK) slúžia 

všetkým obyvateľom (nie sú pristavované 
na potreby jednotlivca).

 VKK slúži na uloženie objemového odpadu 
z domácností ako je napríklad starý nábytok 
(postele, sedačky, kuchynské linky a pod.).

 Veľkoobjemový odpad musí byť rozložený, 
nie v celosti!!! (pre šetrenie miestom)

 Je zakázané preplňovať VKK (v prípade pre-
plnenia nebudú vyvezené).

 Do VKK je prísne zakázané vhadzovať sta-
vebný odpad, elektroodpad, nebezpečný 
a toxický odpad ako aj bioodpad.

 Každý občan je povinný dodržiavať čistotu 
a poriadok okolo miesta pristavenia.

 Každý občan je povinný konať v  súlade zo 
zákonom č. 223/2001 Z.z. v  znení neskor-
ších predpisov (zákon o  odpadoch), a  tak 
isto v  súlade s  platným VZN MČ BA-Lamač  
č. 3/2009 o udržiavaní čistoty a poriadku  
na území mestskej časti.

 Každý občan, ktorý nedodrží platné normy 
a zákony, môže byť pokutovaný.

   M. Poláš

Utorkové jesenné upratovania

MČ BA-Lamač organizuje v mesiacoch október až december „Jesenné upratovanie“. V rám-
ci tohto upratovania  budú po celej MČ rozmiestnené veľkokapacitné kontajnery (VKK).

Zber domového a škodlivého 
odpadu
VÁŽENÍ LAMAČANIA!
MČ Bratislava-Lamač v spolupráci s Magistrá-
tom hl. mesta Bratislava a  spoločnosťou AR-
GUSS, s.r.o., organizujú pre občanov MČ La-
mač zber domového odpadu s  obsahom 
škodlivín.
Zber je rozdelený na dve etapy:
9. 10. 2010 (sobota) od 8,30 do 10,30 za 
budovou MÚ na Malokarpatskom námestí  
a 6. 11. 2010 (sobota) od 8,30 do 10,30 na 
otočke autobusov MHD na Segnároch.

Pracovníci spoločnosti ARGUSS, s.r.o. budú 
preberať len od občanov – fyzických osôb ne-
podnikateľov tieto komunálne odpady:
- Staré náterové hmoty
- Odpadové rozpúšťadlá
- Pesticídy
- Oleje a tuky
- Batérie a akumulátory
- Žiarivky a iný odpad obsahujúci ortuť
- Vyradené zariadenia obsahujúce chlórfluoro-

vané uhľovodíky (chladničky, mrazničky a pod.)
- Vyradené elektronické a elektrické zariade-

nia – elektrospotrebiče (počítače, televízory, 
monitory, žehličky, práčky, mixéry a pod.)

V  prípade odpadov ako sú rozpúšťadlá, ole-
je, pesticídy, farby, lepidlá a  pod., tieto mu-
sia byť uzavreté v pevných obaloch, z ktorých 
sa neuvoľňuje odpad. ARGUSS, s.r.o. odoberie 
takýto odpad len v  donesených uzavretých 
obaloch max. do 5 kg od jednej osoby.

mp
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Kontajnery – hľadáme ideálne riešenie

O situácii s kontajnermi a miestami pre ne – kontajnerovými stojiskami sme sa poroz-
právali s prednostkou Miestneho úradu Bratislava-Lamač Patríciou Martincovou.

Jubilanti:  
                  október 2010

8	Ján Chudík
8	Amália Královičová
8	Rudolf Valent
8	Ladislav Matej
8	Kamil Antoš
8	Alžbeta Černá
8	Jozef Brunclík
8	Mária Bezáková
8	Ignác Kralovič
8	František Májik
8	Blažej Boskovič
8	Vladimír Stolárik
8	Agneša Martvoňová
8	Oskar Havlík
8	Mária Luknárová
8	Terézia Ledníková
8	Helena Szabová

Všetkým jubilantom blahoželáme! 

Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého pobytu 
BA-Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie neaktu-
álnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

Bezkonkurenčne najlacnejšia dopravná 
spoločnosť Anielik vám ponúka tieto služ-
by: Osobnú prepravu - rozvoz tovaru
- odvoz automobilov - malé sťahovanie 
- donášku nákupov do domu - dopravu 
zamestnancov - dopravu zdravotne pos- 
tihnutých a seniorov. Posledne menova-
ným poskytujeme zľavy. Viac informácií 
získate na webovej stránke: www.anielik.sk
a na našej bezplatnej telefónnej linke: 
0800 14 00 84. Objednávky je možné po-
slať e-mailom na adresu: info@anielik.sk
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Víkendové akcie za 1 EURO

Na posledné rokovanie Miestneho zastupi-
teľstva BA-Lamač prišli zhrození občania zo 
Studenohorskej ulice v Lamači, pretože sa 
dozvedeli, že od 1. októbra sa bude platiť za 
umiestnené kontajnery na ulici či ceste. Pre-
čo miestny úrad k tomuto kroku pristúpil?
Dňa 22. 3. 2007 MZ MČ Bratislava-Lamač schvá-
lilo uznesením č. 54/2007/V Akčný plán MČ Bra-
tislava-Lamač na roky 2007 – 2010. Akčný plán 
definuje kľúčové úlohy, ktorých splnenie umož-
ní napĺňať vytýčené ciele v rámci priorít ďalšieho 
rozvoja Lamača. Jednou z  úloh v  spomínanom 
dokumente, konkrétne úloha 3.7, je aj pokračo-
vanie v  realizácii projektu organizácie dopravy. 
Uvedený projekt bol spracovaný ešte v decem-
bri 2004 a ráta aj s využitím plôch, ktoré sú v sú-
časnosti využívané na umiestňovanie zberných 
nádob. Súvisiacim problémom je aj vznik čier-
nych skládok v opustených kontajnerových sto-
jiskách, ktoré sme museli odstraňovať a  derati-
zovať z  peňazí všetkých daňových poplatníkov. 
Z vyššie uvedených dôvodov začal miestny úrad 
v roku 2007 komunikovať so správcami a s pred-
sedami SVB a hľadať riešania problému s využíva-
ním existujúcich kontajnerových stojísk. Nakoľko 
ani po viacerých osobných stretnutiach a písom-
ných výzvach vlastníci bytov neuskutočnili žiad-
ne kroky, ktoré by viedli k vyriešenie tohto prob-
lému, MÚ v máji 2010 určil dátum 30. 9. 2010 ako 
hraničný termín na premiestnenie zberných ná-
dob s upozornením, že v opačnom prípade mu-
síme od 1. 10. 2010 pristúpiť k vyberaniu poplat-
kov za zaujatie verejného priestranstva. 
Odkedy sa táto situácia riešila, prečo o nej 
občania nevedeli?
Čo sa týka informovanosti občanov, v tomto kon-
krétnom prípade by som to nazvala informova-
nosťou vlastníkov bytov a  tú majú zabezpečiť 
buď správcovia prostredníctvom zvolených zá-
stupcov vlastníkov alebo predsedovia SVB, s kto-
rými sme intenzívne komunikovali. K  tomu však 
miestnemu úradu neprináleží vyjadrovať sa.

Druhou možnosťou je presunúť kontajnery 
do kontajnerových stojísk, ktoré sa nachá-
dzajú po celom Lamači. Vtedy však budú 
občania už platiť vo väčšine prípadov ma-
gistrátu hl .mesta Bratislavy, keďže stoja na 
ich pozemku... Zmluvy sú však pre Lamača-
nov veľmi nepriaznivé. Ako môže v tejto ob-
lasti pomôcť občanom naša mestská časť?
Na septembrovom rokovaní MZ 23. 9. 2010 po-
slanci prijali uznesenie č. 123/2010/V, z ktorého 
vyplýva úloha pre vedeniu MÚ rokovať s vede-
ním Magistrátu o možnosti úpravy podmienok 
nájomnej zmluvy v prospech vlastníkov bytov. 
Samozrejme, urobíme všetko pre to, aby mohli 
byť Lamačania spokojnejší. Dovolím si však po-
dotknúť, že keby boli o prenájom požiadali skôr, 
neboli by sme sa o tomto probléme dozvedeli 
až teraz, keď už vznikla povinnosť platiť popla-
tok za zaujatie verejného priestranstva. 
Máte informácie ako je táto problematika rie-
šená v iných mestských častiach Bratislavy?
Podľa našich informácií uvedenú problematiku 
riešia rovnakým spôsobom napríklad v Petržal-
ke a Devínskej Novej Vsi, kde sa uzatvárajú ná-
jomné zmluvy a stojiská sa upravujú podľa ná-
vrhov obyvateľov – uzatvorenie, uzamykanie.
Aké by bolo ideálne riešenie tejto proble-
matiky u nás – v Lamači?
Ideálne riešenie neexistuje, ale dá sa podľa 
mňa nájsť také, ktoré by bolo akceptovateľné 
pre všetky zainteresované strany a také je pod-
ľa nášho názoru využiť všetky existujúce kon-
tajnerové stojiská a upraviť ich v  spolupráci aj 
s MČ aj spoločnosťou OLO a.s., tak ako sme to 
navrhovali už v roku 2008, keď mala MČ vyčle-
nené v  rozpočte finančné prostriedky vo výš-
ke 500 tis. Sk na úpravu kontajnerových stojísk 
a  spoločnosť OLO a.s. verejne deklarovala prí-
sľub príspevku na financovanie univerzálnych 
zámkov na kontajnerové stojiská.
   K. Lepiešová
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Divadielko pre najmenších

V druhej polovici septembra opäť diva-
dielko tety Kiky – Kristíny Letkovej za-

vítalo do lamačského kina a  potešilo prí-
tomné deti rozprávkou Nebolo a potom 
bolo.  

Napriek celkom peknému a slnečnému poča-
siu sa kino zaplnilo asi do polovice, kde ma-
lí i veľkí pozorne sledovali dej rozprávky. Ako 
vždy, priamo pomáhali Kike pri „realizovaní“ 
rozprávky a  veru tak sa osmelili, že sa všetci 
na pódium ani nedostali. Až na záver, keď sa 
všetci stretli pri spoločnom fotografovaní...
     
 kl

Carrigáčske dračko

Dračko patrí od roku 1993 k  pravidel-
ným aktivitám Carriga. Ide o  hovoro-

vý výraz pre hru Dračí doupě, ktorá patrí 
medzi tzv. rolové hry na hrdinov. 
Každý hráč si vyberie svoju postavu (každá 
postava má svoju rasu, povolanie, vlastnos-
ti) a jeden, alebo dvaja vedú hru (nazývajú sa 
„pídžeji“(PJ) – skratka zo spojenia „pán jasky-
ne“). PJ si pripraví dobrodružstvo a informuje 
hráčov, čo sa deje okolo nich. V praxi to vyze-
rá tak, že on popisuje okolie: aké je počasie, 
časť dňa (ráno, obed, popoludnie, večer, noc), 
kde sa hráči nachádzajú, čo vidia, počujú, roz-
práva za všetky cudzie postavy, ktoré stretnú 
a hráči sa sami rozhodujú, čo spravia – teda, 
čo urobí ich postava. A  práve na základe ich 
rozhodnutia sa hra posúva ďalej. V hre sa po-
užíva priama reč a pripomína divadelné pred-
stavenie. Na rozdiel od počítačových hier po-
dobného zamerania je tu nesmierne dôležitá 
schopnosť komunikácie a  kooperácie, ako aj 
schopnosť vcítenia sa do postavy a akcepto-
vania zodpovednosti, ktoré prináša rozhodo-
vanie. Hra dosť závisí na PJ schopnosti impro-
vizovať a rýchlo reagovať (často sa napr. stáva, 
že sa hráči nachádzajú na rôznych miestach). 
Počas rokov hrania sa v oddieli realizovala sa 
aj diplomová práca na túto tému, hrala ju sku-
pina, ktorá sa pomocou nej naučila komuni-
káciu a hráči si tak riešili aj svoje individuálne 
školské a osobné problémy (hru viedol PJ - lie-
čebný pedagóg). Dračko je v oddieli veľmi ob-
ľúbené a venujú sa mu všetci starší od 14 ro-
kov. 

L. Liptovská

Aj deti kúzlili s kúzelníkom

Deti z Materskej školy na Heyrovského 
ulici netrpezlivo čakali 28. septembra 

na kúzelníka. A prišiel! Vybral si svoje kú-
zelnícke veci a čaroval a čaroval... 

Deťom len tak svietili očká a ich úsmevu a 
šťastných tváričiek nebolo konca-kraja. A že 
to vedel, dokazujú aj fotky. A keď si za pomoc-
níkov vybral pár detí, škôlka sa doslova otria-
sala od šťastného detského smiechu a zábavy. 
Ani sa im nechcelo odísť, ešte že brušká boli 
hladné a čakal ich dobrý obed. 
 Jana Vrábeľová 

Oblečenie na charitu

Ľudia často nevedia, čo spraviť s obleče-
ním, ktoré už nepotrebujú. Už niekoľko 

mesiacov majú možnosť pomôcť iným a zá-
roveň zbaviť sa rozumným spôsobom star-
ších vecí. 

Od marca 2010 začal v  hlavnom meste fun-
govať projekt na zber oblečenia, obuvi, do-
plnkov, ale aj domácich textílií. Dajú sa to-
tiž odložiť do špeciálnych zberných kontaj-
nerov rozmiestnených už vo viacerých mest-
ských častiach  Bratislavy – po Ružinove, Pe-
tržalke, Dúbravke už pribudol aj Lamač. Kon-
tajner nájdete pri bývalej večierke na Heyrov-
ského ulici. O ich prevádzku a údržbu sa stará 
medzinárodné hnutie Humana People to Pe-
ople, ktoré podporuje projekty na pomoc ľu-
ďom tretieho sveta v Afrike, Južnej Amerike, 
Indii a Číne.                                                                 

kl

Zúročené dedičstvo

Čo dostal od rodiny do vienka, dokázal 
Ján Kroner zužitkovať a  ešte rozkoša-

tiť. Jeho herecké umenie má veľa vrstiev 
a  prejavov. To, že sme ho videli ,,naživo“, 
obohatilo nás ľudsky. 

Rozdával na besede plným priehrštím dobro-
tu, srdečnosť, porozumenie. Bolo veľmi prí-
jemné počúvať, ako sa usiluje svoje myšlien-
ky o  človečenských hodnotách uskutočňo-
vať, ako má vo svojom divadle premyslenú 
výchovnú prácu s deťmi, spoluprácu s ľuďmi, 
ktorí mu pomáhajú splniť túžby o krajšom ži-
vote najbližšieho okolia, mesta, národa. Na 
besede v  lamačskom Domove seniorov nás 
presvedčil, že svoje sily neľutuje a  má okolo 
seba rovnako zmýšľajúcich, s ktorými zo snov 
urobí skutočnosť.

(as)

Psia šou pre malých  
i väčších

V prvé októbrové popoludnie sa usku-
točnil v  Lamači už 4. ročník Psej šou. 

Nebola určená len pre deti, ale popularitu 
si získala predovšetkým u nich. 

Prezentovalo sa viac ako 10 najrôznejších 
psích plemien – od tých najmenších až po naj-
väčšie. Sprievod počas súťaže psíkom robi-
li jednotlivo deti, ktoré predviedli, čo ich psí-
kovia dokážu. Moderátorka Marta Janyšková 
predstavila účastníkov a  pri evidencii a  odo-
vzdávaní cien – sladkých dobrôt, ale aj vec-
ných cien – jej pomáhal poslanec Pavel Čech. 
Akcia sa uskutočnila pri príležitosti Dňa zvie-
rat, ktorým je 4. október.  

kl
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Ako ste sa dostali k obom láskam?

Jednoducho. Vodu – melioračné stavby a vo-
dovody cez priemyslovku aj na Stavebnej fa-
kulte SVŠT som vyštudoval, ale už od stred-
nej školy som prispieval do redakcie Smeru 
v Banskej Bystrici. Po promócii som sa stal ve-
dúcim vodohospodárskej prevádzky v Senci 
pre jeho okolie. Odtiaľ som odišiel do redak-
cie Smeru. Novinárčil by som možno do smr-
ti, keby nie roku 1968. Pre môj postoj k ,,zno-
vuosloboditeľským vojskám“ som musel 
odísť. „Zastavil“ som sa v Učebných pomôc-
kach a potom som zakotvil ako manipulačný 
robotník v Slovenskej Ľupči v Biotike. Odtiaľ 
som sa dostal do Vlčieho hrdla, kde potrebo-
vali obsluhu čerpacej stanice pre Dimitrovku. 
Ďalej ma viedla cesta do Vodárenskej spoloč-
nosti Bratislava. Až po páde socializmu som 
sa vrátil k  novinám ako šéfredaktor Televíz-
nych novín. Potom som zakladal denník Re-
publika s  Milanom Blahom a odtiaľ som sa 
vrátil zasa do televízie.

Za vodarinou vám nebolo smutno?

Až tak veľmi nie, pretože som zostal bývať tu, 
v  Lamači, vo vodárenskom objekte, kde bý-
vame doteraz. Lenže stále ma to ťahalo k no-
vinárčine. Rád som písal do Večerníka a spo-
lupracoval s Ervínom Šóošom. 

Čo vás k novinárčine priťahovalo?

Aktuálnosť. Činorodosť, vždy sa niečo dialo. 
Hoci an blok nadávame na totalitu, bol tam 
dosť veľký priestor pre pravdu v novinách do 
68. roku. Odhaľovali sme krivdy, písal som se-
riály – Aké máš oči mama, akcia Fílio. Avšak 
len do vstupu vojsk Varšavskej zmluvy, po-
tom ma zo Smeny vyhnali za robotníka, zrá-
tali mi výrobu rôznych plagátov a aktivít. 

Po „vypuknutí“ demokracie ste sa stali 
veľký šéf.

V  Republike som pôsobil vo funkcii hlavné-
ho sekretára, zakladal som aj Slovenský den-
ník. V podstate bolo treba pomáhať redakto-
rom, skúsenosti so Smeru a Smeny mi veľmi 
pomohli. Bolo treba doslova podstrkovať té-
my, vymýšľať ich. 

Ako sa u vás objavila výborná štylistická 
úroveň?

Veľa som čítal ako dieťa, veľa som písal aj bás-
ničky do súťaží, rodinné udalosti, už ako ško-
lákovi mi uverejňovali. Veľa ma naučila Krista 
Bendová. V satirickom Roháči mi uverejňova-
li fejtóny, aforizmy. Celkom po prvý raz som 
zaniesol svoje ,,dielo“ do redakcie na základe 
pokuty za vyskakovanie z električky. Mastná 
pokuta bolela študentské vrecko. Honorár sa 

mi veľmi zapáčil, tak som začal prispievať do 
Večerníka. Pre mňa boli zaujímavé ľudské prí-
behy. Kremnické a štiavnické bane a život ľu-
dí okolo a  v  nich boli moja obľúbená téma. 
Napríklad príbeh Jula Slabeja, hrdinu socia-
listickej práce, ktorý si ten titul tvrdo odma-
kal. Nazval som to Narodený na tajchu (na 
vode).

Narodili ste sa v  znamení Rýb, vás to aj 
ako novinára ťahalo k vode.

Voda je môj celoživotný osud, spontánne 
som sa prihlásil na meliorácie, hneď ako smer 
otvorili. Ako žiak som chodil na logoš (poza 
školu) a v oplotenej, zakázanej nádrži som sa 
ako 9-ročný naučil plávať. História vodáren-
stva, aj bratislavského, je dlhá. Koncom 19. 
storočia sa ukázala naliehavá potreba vodo-
vodu, ktorý sa začínal v  Bratislave na ostro-
ve medzi Devínom a  Bratislavou. Nad stud-
ňami sa postavili čerpacie stanice, z ktorých 
sa parou tlačila voda do vodojemu pri Riviére 
a viedla sa do Devínskej Novej Vsi a odtiaľ sa 
tlačila na Mudroňovu ulicu – to bol najstarší 
bratislavský vodovod z roku 1883.

Ako to bolo s vodou v Lamači?

Do Lamača sa dostávala cez karloveskú čer-
paciu stanicu do objektu v  Podháji, na ko-
nečnej autobusov, dodnes ho vidno. Pôvod-
ne to bola voda pre dedinu. V lamačskej do-
line studne nemali kvalitnú vodu, je veľa vy-
sokej podzemnej. Vodojem na Vysokohor-
skej s päť a pol tisícovým objemom postavi-
li pre rozrastajúci sa Lamač. Odtiaľto sa traso-
vala voda na Železnú studienku. Až potom sa 
ťahala voda pre Kerepušky, Záhorskú Bystri-
cu a chatovú osadu. 
Kým nebol vodovod, Lamač bol na tom s vo-
dou veľmi zle. Podzemné vody robili aj moča-
riská, zostalo jedno napríklad Na barine, pri 
podjazde. Lamač vyhral dobrú vodu, keď sa 
preň urobila prípojka. Dnes sa ľudia k  vode 
stavajú až ako k čomusi nepríjemnému. Ne-
starajú sa o  ňu. Ako keby bola vodarina cu-
dzorodý podnik. Predtým ľudia mali k vode, 
studniam veľkú úctu, boli pri nich sväté ob-
rázky, každá studňa bola niekomu zasväte-
ná. Väčšina primátorov a viceprimátorov Bra-
tislavy mala vodu v úcte. Po ,,revolúcii“ upa-
dla úcta k  životodarnej  vode, odsunula sa 
za okraj života. Ako by bola čosi nehodné. 
K vodojemu sa začali vyvážať smeti, čo bolo 
predtým nemysliteľné. 

Kedy sa skončila v Lamači éra studní?

Koncom päťdesiatych rokov sa začali malé 
rozvody vody do domácností. Lamačania vo-
du veľmi potrebovali a domáhali sa jej. V ro-
ku 1977 sa postavila čerpacia stanica III. pás-
mo na Vysokohorskej, kde stále bývame. 

V 1986 začali stavať nový lamačský vodojem 
na Rázsochách, ale bez zakonzervovania to 
všetko nechali pustnúť, nejaká drtička zniči-
la vybudované cesty a  drť odviezli niekam! 
Z okolia vodojemu, čo je chránená oblasť, si 
urobili bezdomovci, narkomani a psičkári el-
dorádo. Celé okolie je zasvinené. Lamač má 
čo robiť, aby sa to dalo do poriadku. Veď sem 
za bieleho dňa vyvážajú obyvatelia kusy ná-
bytku, stavebný odpad, odpadky. Treba vrá-
tiť úctu životodarnej vode, v  starom Egypte 
sa o ňu starali dokonca kňazi.

Anica Seewaldová

Vodné znamenie mu poznačilo život

Pre obdiv k vode vybral si s ňou súvisiace povolanie. Ing. IMRO ŠTELIAR jej bol často neverný pre inú veľkú lásku – novinárčinu. Živo-
todarnú tekutinu si však vždy ctil a je mu ľúto, že ľudia k nej stratili vzťah, zanevreli. O vode, živote sme sa zhovárali s dlhoročným 

šéfom lamačskej vodárne. Dnes už dospelý hájik okolo nej vysadil pred viac ako tridsiatimi rokmi.
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Uznesenia zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava-Lamač, 23. 9. 2010
Uznesenie č. 121/2010/V k  informatívnej správe 
o stave kroniky. MZ MČ BA-Lamač A. berie na ve-
domie informatívnu správu o stave kroniky.
Uznesenie č. 122/2010/V k  situačným správam 
mestskej polície za mesiace jún, júl a august 
2010. MZ MČ BA-Lamač A. berie na vedomie pred-
ložené situačné správy mestskej polície za mesiace 
jún, júl a august 2010 s pripomienkami.
Uznesenie č. 123/2010/V ku kontajnerovým sto-
jiskám. MZ MČ BA-Lamač A. ukladá vedeniu MÚ 
rokovať s vedením magistrátu o podmienkach nájo- 
mnej zmluvy o kontajnerových stojiskách a B. ukla-
dá MÚ prerokovať uvedenú problematiku v prísluš-
ných komisiách za účasti zástupcov vlastníkov bytov.
Uznesenie č. 124/2010/V k žiadosti o prerokova-
nie úpravy projektu – ZLL – Sport s.r.o. MZ MČ 
BA-Lamač A. schvaľuje úpravu projektu „Trénin-
gová ľadová plocha – Borinská ul.“ v  zmysle pred-
loženej projektovej dokumentácie s  pripomienkou 
zachovania bezpečnosti v zóne bikrosovej dráhy a B. 
schvaľuje zväčšenie predmetu nájmu spoločnosti 
ZLL – Sport s.r.o. podľa geometrického plánu, ktorý 
dá vypracovať spoločnosť ZLL – Sport s.r.o. a doručí 
MČ Lamač do 30 dní od schválenia úpravy projektu 
„Tréningová ľadová plocha – Borinská ul.“.
Uznesenie č. 125/2010/V k návrhu na predĺženie 
nájomných zmlúv – trhovisko. MZ MČ BA-Lamač 
A. schvaľuje predĺženie nájmu súčasným nájomcom 
trhových stánkov na trhovisku na Malokarpatskom 
námestí v  Bratislave do 31. 12. 2011 za doterajších 
podmienok, a to ako prípad hodný osobitného zre-
teľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších právnych predpi-
sov a o zmene a doplnení niektorých zákonov.
Uznesenie č. 126/2010/V k  žiadosti o prenájom 
trhového stánku – Lubomíl Mišovič. MZ MČ BA-
Lamač A. schvaľuje prenájom trhového stánku č. 
1 časť C na trhovisku na Malokarpatskom námestí 
v  Bratislave Lubomílovi Mišovičovi s  nájomným vo 
výške 40 EUR/m2/rok, a to na dobu určitú do 31. 12. 
2011, a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa 
§ 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších právnych predpisov a o zme-
ne a doplnení niektorých zákonov.
Uznesenie č. 127/2010/V k  informatívnej správe 
o projekte „Behind the bridge“ v rámci programu 
cezhraničnej spolupráce SK a AT 2007 – 2013. MZ 
MČ BA-Lamač A. schvaľuje zapojenie sa do projek-
tu „Behind the bridge“ v  rámci programu cezhrani-
čnej spolupráce Slovenská republika – Rakúsko 2007 
– 2013 a B. schvaľuje vyčlenenie finančných pros-
triedkov z rozpočtu Mestskej časti Bratislava-Lamač 
na spolufinancovanie 5 % celkových výdavkov pro-
jektu „Behind the bridge“ vo výške max. 5 000 EUR.
Uznesenie č. 128/2010/V k vyhodnoteniu čerpa-
nia rozpočtu za I. polrok 2010. MZ MČ BA-Lamač 
A. berie na vedomie vyhodnotenie čerpania roz-
počtu za I. polrok 2010.
Uznesenie č. 129/2010/V ku kontrole hospodáre-
nia s finančnými prostriedkami v Materskej škole 
Heyrovského 4 za obdobie od 1. 7. 2009 do 30. 6. 
2010. MZ MČ BA-Lamač A. berie na vedomie kon-
trolu hospodárenia s  finančnými prostriedkami 
v  Materskej škole, Heyrovského 4 za obdobie od 
1. 7. 2009 do 30. 6. 2010 s pripomienkami, B. žiada 
vedenie MÚ o predloženie správy o vyriešení ziste-
ných nedostatkov a C. žiada na základe stanoviska 
riaditeľky MŠ, že bol vykonaný prieskum trhu na do-
dávateľa účtovnej agendy, o predloženie podkladov 
k tomuto prieskumu na najbližšie rokovanie MZ.
Uznesenie č. 130/2010/V k  žiadosti o  prenájom 
priestorov – Autoservis Motospol. s.r.o. MZ MČ 
BA-Lamač A. schvaľuje prenájom nebytového 
priestoru o výmere 238,75 m2 v objekte na Furman-
skej ul. č. 2 spoločnosti Autoservis Motospol s.r.o., 

s  nájomným 49,46 EUR/m2/rok, a to ako prípad 
hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení nes-
korších právnych predpisov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, na dobu určitú od 1. 1. 2011 do 
31. 12. 2011. 
Uznesenie č. 131/2010/V k  žiadosti o  prenájom 
priestorov – Autosys, s.r.o. MZ MČ BA-Lamač A. 
schvaľuje prenájom nebytového priestoru o výme-
re 133,77 m2 v objekte na Furmanskej ul. č. 2 spoloč-
nosti Autosys s.r.o., s nájomným 59,75 EUR/m2/rok, a 
to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov, na dobu určitú od 1. 1. 
2011 do 31. 12. 2011.
Uznesenie č. 132/2010/V k správe o výsledkoch a 
podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti za 
školský rok 2009/2010 o výsledkoch a podmien-
kach výchovno-vzdelávacej činnosti za školský 
rok 2009/2010. MZ MČ BA-Lamač A. schvaľuje 
správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-
vzdelávacej činnosti za školský rok 2009/2010 o 
výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 
činnosti za školský rok 2009/2010.
Uznesenie č. 133/2010/V k informácii o pláne čin-
nosti ZŠ a MŠ v školskom roku 2010/2011. MZ MČ 
BA-Lamač A. berie na vedomie informáciu o pláne 
činnosti ZŠ a MŠ v školskom roku 2010/2011.
Uznesenie č. 134/2010/V k  návrhu Rokovacieho 
poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej 
časti Bratislava-Lamač. MZ MČ BA-Lamač A. 
schvaľuje Rokovací poriadok Miestneho zastupi-
teľstva Mestskej časti Bratislava-Lamač.
Uznesenie č. 135/2010/V k žiadosti o pripomien-
ky k návrhu štatútu – Hlavné mesto SR Bratisla-
va. MZ MČ BA-Lamač A. berie na vedomie návrh 
dodatku Štatútu Hlavného mesta SR Bratislava s pri-
pomienkou na nutnosť poukázania s tým súvisiacich 
finančných prostriedkov.
Uznesenie č. 136/2010/V k  vyhodnoteniu plne-
nia úloh Akčného plánu za obdobie rokov 2007 
– 2010. MZ MČ BA-Lamač A. berie na vedomie 
vyhodnotenie plnenia úloh Akčného plánu za obdo-
bie rokov 2007 – 2010 s  pripomienkami a B. žiada 
dopracovaný materiál predložiť na nasledujúce ro-
kovanie MZ.
Uznesenie č. 137/2010/V k  žiadostiam o pre-
nájom garáže. MZ MČ BA-Lamač A. schvaľuje 
prenájom garáže na ul. Pod násypom Zoroslavovi 
Smolinskému, a to na dobu určitú 1 rok s možnosťou 
predĺženia, s nájomným vo výške 49,80 EUR/mesiac.
Uznesenie č. 138/2010/V k  žiadosti o odpustenie 
nájomného za mesiac august 2010 – Educta o.z. 
MZ MČ BA-Lamač neprijalo.
Uznesenie č. 139/2010/V k žiadosti o predĺženie 
nájomnej zmluvy – OZ Dúha – T.O. Carrigo. MZ 
MČ BA-Lamač A. schvaľuje predĺženie nájmu OZ 
Dúha T.O. Carrigo 1 miestnosti o  výmere 19,50 m2 
v ZŠ na Malokarpatskom námestí v Bratislave, a to do 
30. 8. 2011, a to ako prípad hodný osobitného zreteľa 
podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších právnych predpisov 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov.
Uznesenie č. 140/2010/V k žiadosti o nájom priesto-
rov – Materské centrum Obláčik. MZ MČ BA-Lamač 
A. schvaľuje prenájom 1 miestnosti o výmere 48,50 m2 
v ZŠ na Malokarpatskom námestí v Bratislave, s nájom-
ným 1 euro/rok za celý predmet nájmu, a to ako prípad 
hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 9 písm. c) zá-
kona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
právnych predpisov a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov, na dobu určitú do 30. 8. 2011.
Uznesenie č. 141/2010/V k žiadosti o spoluprácu 
pri realizácii projektu – Materské centrum Ob-

láčik. MZ MČ BA-Lamač A. odporúča MC Obláčik 
využiť na projekt obnovy detské ihrisko pri objekte 
bývalej Oázy (terajšia MŠ na Malokarpatskom nám. 
č. 6) a kontaktovať sa so správcom tohto ihriska PhD. 
Z. Šajbenom.
Uznesenie č. 142/2010/V   žiadosti o  prenájom 
bytu – Gymnázium L. Sáru a  Krajský školský úrad. 
MZ MČ BA-Lamač neprijalo.
Uznesenie č. 143/2010/V k Návrhu na predaj spo-
luvlastníckeho podielu na zastavanom pozemku 
bytovým domom Studenohorská 26, 28, súpisné čís-
lo 2075 v Bratislave, k.ú. Lamač, 
bytovým domom Studenohorská 30, 32, súpisné čís-
lo 2076 v Bratislave, k.ú. Lamač, 
bytovým domom Studenohorská 38, 40, súpisné čís-
lo 2078 v Bratislave, k.ú. Lamač, 
bytovým domom Studenohorská 49, 51, súpisné čís-
lo 2083 v Bratislave, k.ú. Lamač, 
bytovým domom Studenohorská 53, 55, súpisné čís-
lo 2084 v Bratislave, k.ú. Lamač, 
do vlastníctva vlastníkom bytov. 
MZ MČ BA-Lamač A. schvaľuje za podmienok 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia hlavného 
mesta SR Bratislava č. 6/1995 o prevode vlastníctva 
bytov a  nebytových priestorov v  znení neskorších 
predpisov a uznesenia č.  54/2010/V Miestneho za-
stupiteľstva Mestskej časti Bratislava-Lamač zo dňa 
15. 4. 2010 prevod spoluvlastníckych podielov na za-
stavanom pozemku, k.ú. Lamač, pre vlastníkov bytov 
v bývalých „družstevných domoch“ podľa aktuálne-
ho listu vlastníctva za schválené a navrhnuté ceny.
Uznesenie č. 144/2010/V k  informácii o  plnení 
povinností vyplývajúcich z  nájomnej zmluvy  
č. 2/2002 so spol. SABENA sport, s.r.o. MZ MČ 
BA-Lamač A. ruší uznesenie č. 56/2010/V zo dňa 
15. 4. 2010 k  Sabena sport s.r.o. – návrh na určenie 
bytov pre nadobudnutie a B. žiada MÚ, aby okamžite 
zabezpečil plnenie zmluvných podmienok.
Uznesenie č. 145/2010/V k  žiadosti o  prená- 
jom priestorov – BES, s.r.o. MZ MČ BA-Lamač  
A. schvaľuje prenájom nebytového priestoru o vý-
mere 72,09 m2 v objekte na Furmanskej ul. č. 2 spo-
ločnosti BES, s.r.o., s  nájomným 75,08 EUR/m2/rok, 
a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a 
ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších právnych predpisov a o zmene  
a doplnení niektorých zákonov, na dobu určitú  
od 1. 1. 2011 do 31. 12. 2011.
Uznesenie č. 146/2010/V k návrhu zmenu progra-
mu rokovania MZ MZ MČ BA-Lamač A. schvaľuje 
stiahnutie týchto bodov z rokovania MZ: 
- správa o  plnení uznesení MZ Bratislava-Lamač 

splatných k 16. 9. 2010
- výstupy z komisií
- informácia o vedení archívu
- informácia o činnosti rady školy
- informatívna správa o Hrubých hodoch 2010 v La-

mači
- informatívna správa o  činnosti opatrovateľskej 

služby za I. polrok 2010
- informatívna správa o  postupe pri riešení pokút 

v stavebnom konaní
- informatívna správa o vypracovanom Zadaní UPD 

zóny Zečák
- informatívna správa o  cenovej ponuke na dobu-

dovanie verejného osvetlenia na Vysokohorskej 
ulici

- informácia o ukončení nájmu spoločnosti Duspa-
ma s.r.o. v objekte na Furmanskej ul. č. 2

- informácia – križovatka Vrančovičova – Hodonínska
- informatívna správa o konaní pri stavbe „Prístavba 

klubových priestorov FK Lamač“
- informatívna správa o priebehu referenda 2010
a tieto budú predložené na rokovanie MZ dňa 4. 11. 
2010. 
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Program MC Obláčik 

Nájdete nás v Základnej škole na Malokar-
patskom námestí v Lamači. Vstup je cez boč-
ný vchod pri knižnici. Tešíme sa na Vás v novej 
sezóne a v nových priestoroch.

Pondelok 
8:30 - 09:00 Šikovné ručičky – múdre hlavič-
ky (pre deti od 2 rokov, aj bez rodičov)
9:00 - 10:00 Rytmické cvičenia s Jankou F. 
(pre deti do 12 mesiacov, s rodičmi)
10:00 - 11:30 Herňa s Elenkou a Dominikou
16:30 - 18:30 Prvé hudobné krôčiky s Erikou
Utorok 
9:45 - 10:45 Cvičenie na fitloptách s Dankou 
mladšie detičky
10:30 - 11:30 Cvičenie na fitloptách s Dan-
kou staršie detičky
16:00 - 17:30 Bábätkovo s Katkou a Klaudiou 
pre deti do 1.5 roka
17:00 - 18:00 Šantenie v školskej telocvični
Streda 
10:00 - 11:30 Prednášky a besedy (viď podu-
jatia)
16:00 - 18:00 Aktivity OZ Carrigo (vstup pre 
členov OZ Carrigo)
Štvrtok 
9:00 - 11:00 Herňa s Diankou a Mirkou
16:30 - 18:00 Herňa s Ivanou a Evkou
Piatok 
10:00 - 11:30 Herňa s Monikou a Miškou
Sobota 
Možnosť organizovania detských osláv. Len 
pre členov a dobrovoľníkov Obláčika.

AKTIVITy NA OKTóBER:

Streda 6. 10. o 10:00 PODPORNÁ SKUPINA 
DOJČENIA: Príprava tehotných mamičiek na
dojčenie. Prihlásenie na 0949/429 752 vedie 
laktačná poradkyňa Lujza Servanská.

Streda 20.10. o 10:00 Prednáška Mgr. Mar-
cela Jaňáková: AKO ZVLÁDAŤ HNEV DETÍ  
prihlásenie na 0910/603 277, mcoblacik@ma-
terskecentra.sk

Dúha – Tábornícky oddiel Carrigo 

vás pozýva na svoje akcie: 
6. 10. 2010 Schôdzka oddielu
16.00 - 18.00 hod - klubovňa, 18.00 -19.00 hod 
netradičné športy, telocvičňa ZŠ Lamač
13. 10. 2010 Schôdzka oddielu
16.00 - 18.00 hod - klubovňa, 18.00 -19.00 hod 
netradičné športy, telocvičňa ZŠ Lamač
16. 10. 2010 Výlet do prírody 
Zraz o 9.00 pred ZŠ Lamač. Program: drobné 
hry a súťaže v lese, netradičný šport, táborníc-
ke a turistické zručnosti, prechádzka v prírode.
20. 10. 2010 Schôdzka oddielu
16.00 - 18.00 hod - klubovňa, 18.00 -19.00 hod 
netradičné športy, telocvičňa ZŠ Lamač
27. 10. 2010 Schôdzka oddielu
16.00 - 18.00 hod - klubovňa, 18.00 -19.00 hod 
netradičné športy, telocvičňa ZŠ Lamač
29. 10. - 2. 11. 2010 Jesenný tábor
Dlhá víkendovka na chate Podskalie, Klátova 
Nová Ves. Celotáborová hra, netradičné špor-
ty, hry a bojovky v lese, súťaže.

Všetky akcie oddielu T.O. Carrigo sú prístupné 
pre verejnosť. Možnosť prihlásiť deti do celoroč-
nej pravidelnej krúžkovej činnosti. Informácie 
získate telefonicky na 0903 729  814, emailom 
na carrigo@oz-duha.sk alebo na web stránke 
oddielu http://carrigo.oz-duha.sk.

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač
Pondelok  10.00 – 12.00 13.00 – 17.00
Utorok  nestránkový deň
Streda  8.00 – 12. 00 13.00 – 17.00
Štvrtok  8.00 – 11.00
Piatok  nestránkový deň
Overovanie podpisov a listín:
Pondelok 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Utorok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30
Streda: 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Štvrtok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30
Piatok: 8.00 – 11.00

Pozvánka na koncert

Vážení lamačskí seniori,
Pozývame Vá na koncert pri príležitosti  
Októbra – mesiaca úcty k starším,
ktorý sa uskutoční dňa 15. októbra 2010 
v kinosále Lamač o 16.00 hod.

Program kina na október

2. 10. AKO VyCVIČIŤ DRAKA, dob-
rodružná animovaná komédia 
s dabingom, 18. hod., 2,50 €

3. 10. ŽENy V POKUŠENÍ, nová úspeš-
ná komédia nielen pre ženy, 
s  Eliškou Balzerovou v hlavnej 
úlohe, 18. hod., 2,50 €

9. a 10. 10.  MAČKy A  PSI: POMSTA KITTy 
GALORE, animovaná komédia 
o  odvekých nepriateľoch, s  da-
bingom, 15.30 hod., 2,50 €

9. 10.  SIN NOMBRE, život na mexicko-
americkej hranici, kruté životné 
príbehy, ktoré by nikto z nás ne-
chcel prežiť, 18. hod., 2,50 €

10. 10.  LÁSKA NA DIAĽKU, romantická 
komédia, 18. hod., 2,50 €

16. 10.  PRINC Z PERZIE: PIESKy ČASU, 
efektmi nabitý príbeh sa odohrá-
va v  tajomných krajoch dávnej 
Perzie, 18. hod., 2,50 €

17. 10. POČIATOK, akčný sci-fi film s Le-
onardom di Capriom v  hlavnej 
úlohe, 18. hod., 2,50 €

19. 10.  PÚŠTNy KVET, životopisná drá-
ma somálskej top modelky, 18. 
hod., 2,50 €

20. 10. TOy STORy 3, obľúbené hračky 
opäť ožívajú, slovenský dabing, 
18. hod., 2,80 €

23. 10. Doktor od jazera hrochov, čes-
ká komédia, 18. hod., 2,50 €

24. 10.  KAJÍNEK, najznámejší kriminál-
ny a justičný prípad v Čechách vo 
filmovom spracovaní, 18. hod., 
2,50 €

30. 10. LET´S DANCE 3, tretie pokračo-
vanie úspešného tanečného fil-
mu plného vášne, tanca a  ener-
gie, 18. hod., 2,50 €

31. 10. TWILIGHT ZATMENIE, voľné, už 
tretie pokračovanie romantické-
ho hororu, 18.hod., 2.50 €

Knižnica pozýva

Výpožičné hodiny
Pondelok  13.00 – 19.00
Utorok  13.00 – 16.00
Streda 13.00 – 19.00
Štvrtok  13.00 – 16.00
Piatok  zatvorené 

Inzercia
SORBO - renovácia dverí a zárubní. Refe-
rencie: POOr a.s., Dalkia a.s., Technopol a.s., 
Americká ambasáda, Philip morris – Figa-
ro, Nemocnica Kežmarok. Viac ako 3 000 spo-

kojných zákazníkov. Staroháj-
ska 35, Mobil: 0903 783  951, 
02/62 41 08 86, www.sorbo.sk, 
sorbo@sorbo.sk

SVADOBNÝ FOTOGRAF, 
tel.: 0905 943 626

●  Vodoinštalatérske práce, 
 Tel.: 0904 572 977 
●  Predám novú, nepoužívanú au-
 tomatickú práčku. Cena doho- 
 dou! tel.: 64 78 02 41 
●  Ponúkam upratovanie bytu – do-
 mu 1x týždenne. tel: 0902 300 424
  sms.

A.R.S. Centrum – Jazyková škola pri ZŠ Malokarpatské nám. – LAMAČ
organizuje v šk. roku 2010/2011 kurzy

A N G L I Č T I N Y
Pre deti, študentov, dospelých a  rmy

v 4 úrovniach pokročilosti (HEADWAY)
Začiatok: 4. október 2010

Informácie a zápis:

www.arscentrum.sk
kurzy@arscentrum.sk, stuskova@zoznam.sk

 Tel.: 0948 30 00 43


